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To: (IEEEDN@ rivm ni]
Cc

From:

Sent: Tue 10/6/2020 9:08:44 AM

Subject: RE: Antw: Update RIVM testvraag

Received: Tue 10/6/2020 9:08:44 AM

+o EEN
Dank, een soortgelijke vraag voor een berekening ligt nu voor vanuit het OMT. Bij het meegestuurde document is

de herkomst van de aantallen niet gelijk duidelijk. Aantallen “beschikbaar voor GGD” en “afgenomen door GGD”

gebaseerd op rapportages van GGD of LCDK? Aantal testen voor BCO wordt opgeteld bij testen van asymptomaten,
maar volgens mij moeten mensen in BCO past getest worden als ze klachten krijgen?

Vriendelijke groeten,

rrom: [IEEEJEEN rivm.nl>

Sent: maandag 5 oktober 2020 11:37

@rivm.nl>; JEEI eivm.ni>

@rivm.nl>

Subject: FW: Antw: Update RIVM testvraag

Importance: High

Hoi,

Zie bijgaande vraag van | BER Ik heb al even met [EEE en met BER cesproken.
Hier vast wat zaken op papier. Het is uiteindelijk natuurlijk aan de politiek om hier een besluit over te nemen.

Begreep van [ERE datIEE al woensdag met berekeningen komt over antigeen testen nodig voor

economische doeleinden.

Denken jullie even mee?

Groet, RFD
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